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 52/8 – 17פרוטוקול מישיבה מליאה מספר 
 

 בחדר הישיבות.  התשפ" ניסןב 'ג 1.4.25 -התקיימה ביום שלישי ה
 

  ראש המועצה   מר אלי אבוטבול                        משתתפים:  
 חבר מועצה   מר יגאל הקר                        

 חבר מועצה  מר אריה פולק  

 חברת מועצה  גב' רוני קניגשטיין  

 חבר מועצה  מר אילן עמרני  

 חבר מועצה   מר נתנאל גולדברג                           

 חברת מועצה    גב' דגנית אזולאי                   

 חברת מועצה  ד"ר אביגיל דולב   

 חבר מועצה  מר דודי רוזנצוייג 

 חבר מועצה  מר מאיר ואנונו  

 חברת מועצה  גב' אודליה קדמי 

 חבר מועצה  מר צחי ברוך  

 חברת מועצה  גוטמן -ד"ר לימור זר 

   חברת מועצה גב' צילה רשף 

   

 חבר מועצה  מר דודו ברנס  חסר: 

   

 מזכיר המועצה  מר דני ביתן  נוכחים: 

 רות ברנס  גב' 

 עמרי גרופר עו"ד 

 מהנדסת המועצה  

 מבקר המועצה 

 גזבר המועצה  הוסמן אבי מר  

 מנהלת משאבי אנוש  יעל סוקולר גב'  

 

 

 דיווחי ראש המועצה  •

 יגאל הקר  – 3/25פרוטוקול  לתיקוןבקשה  •

 גוטמן-לימור זר – 4/25בפרוטוקול   לתיקונים ותבקש •
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 סדר יום:

 עבור הנגשת מוסדות ציבור.₪  2,777,200- ₪ ל  338,000-ב 1601הגדלת תב"ר   .1

₪ עבור רכישה והפעלת מכונות אוטומטיות להחזרת מכלי    296,842ע"ס    2518  תב"ר .2

 משקה.

 בוד ברחוב הנדיב. יבקשה להסבת יתרת תקציב לקרצוף ור – 2114תב"ר   .3

ומגרשי    –  2240תב"ר   .4 ספר  בתי  הצללות  עבור  ביתרה  ושימוש  תמהיל  לשינוי  בקשה 

 משחקים.

 אישור מינוי סגנים. .5

 שינוי הרכב ועדות. .6
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 דיווחי ראש המועצה  •

 

דרישה , לאור דרור סורוקה ,פגישות עם הממונה על המחוז השבוע שתי  היו  –זכרונה   •

שישתמש בסכמות שלו  שמייצג את הקבלנים ובו דרישה ממשרד עו"ד שהועברה אליו 

 .למרות התנגדות המועצה  זכרונהשכונת היתרים לטובת הקמת תת לפעול ל 

, כמו כן הוצגה  מראש המועצהלקחת סמכויות אין סמכות הוצגה בפניו עמדת המועצה, ש

זכרונה  שכונת  לא נאפשר את הקמת . וים האדומיםוכל הקעמדתה של המועצה לרבות 

פתרון תחבורתי ומתן מענה לכלל   ותהכולל  מבלי שיינתן מענה לדרישות המועצה

 . השירותים הנדרשים לתושבי השכונה

 

 בישיבת המועצה הבאה יוצג מתווה לתוכניות ענק חדשות.  •

  

קריטריונים . עדיפות לבני המקוםבזכרון יעקב, תינתן הבאים שייבנו הבניה בפרויקטים  •

 .במליאה יובאו לאשרור נוסף

 

, מיטות סיעודיות  60- חדרים ו  240הכולל בית גיל זהב מעדכן על הכוונה לקדם בניית  •

 .  ביציאה הדרומית של זכרון יעקב לכיוון בנימינה

 

לתפקיד משנה לראש , מיאודליה קדעל מינויה של חברת המועצה מבקש לעדכן  •

רבות בקידום מגוון נושאים לטובת הישוב לרבות בתחום מסייעת  אודליה המועצה. 

 הבטחון היישובי. 

 

 יורד מסדר היום בשלב זה.   6סעיף לעדכן כי  מבקש  –ראש המועצה אלי אבוטבול 

 

 יגאל הקר  – 3/25פרוטוקול   לתיקוןבקשה  •

מ"ש ואני לא אפשרתי  עה להגיב ליותלפרוטוקול שהיא רציתווסף לימור מבקשת ש -יגאל הקר 

 לה לענות. 

 . בהקלטה תנשמע הבקשה לא  –אבוטבול אלי ראש המועצה 

 בשקט. אני ניהלתי את הישיבה. ואולי נאמר, אני אמרתי את הדברים –הקר יגאל 

 מבקשת לאשר שאכן הדברים נאמרו.   –אביגיל דולב 

 

 החלטה: 

אלי אבוטבול, מאיר ואנונו, צילה רשף, צחי ברוך, אילן עמרני, אביגיל    –פרוטוקול  ה   תיקוןבעד  

 גוטמן. -, נתנאל גולדברג, דודו רוזנצוייג, יגאל הקר, לימור זרמידולב, אודליה קד

 קניגשטיין. רוניאזולאי,  , דגניתפולק אריה -נגד

 

 פרוטוקול מאושרת. ה  לתיקוןהבקשה 
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 גוטמן-לימור זר –  4/25בפרוטוקול   לתיקונים ותבקש •

 

   –גוטמן -לימור זר

ראש שלאחר  ,  הצטרפות למכתב ראשי הערים  בנושא  לסדר היום  'הצעה בב  21:30בדקה   .א

להמועצה   היוםביקש  מסדר  ההצעה  את  אמרתי  ,  הוריד  שאני  הדברים  לבוא  צריכים 

 בתגובה: 

זר על  "  -גוטמן  -לימור  חתמת  שכבר  היא  היום  מסדר  להורדה  שהסיבה  שיצוין  מבקשת  אני 

 . "המכתב

 

 החלטה: 

 פרוטוקול מאושרת פה אחד.ה לתיקוןהבקשה 

 

יש  29:50בדקה   .ב זכרונה  לתוכנית  התנגדות  בנושא  היום  לסדר  ג'  בהצעה  הוסיף  ל, 

 ם הבאים:דבריהלפרוטוקול את 

 ?" האם אפשר לקבל את פרוטוקול הישיבה במשרד השיכון" –גוטמן -לימור זר

אני חוזר ואומר גם עכשיו, שלא יצא פרוטוקול וחבל שאין כזה.    –ראש המועצה אלי אבוטבול  

הסוגייה עלתה גם לפני הממונה על המחוז בו דרשנו לקבל פרוטוקול. משרד ממשלתי צריך שיוציא  

 פרוטוקול מכל דיון כזה. 

 

 החלטה: 

 פרוטוקול מאושרת פה אחד.ה לתיקוןהבקשה 

 

אני מבקשת להוסיף , בהצעה ג' לסדר היום בנושא התנגדות לתכנית זכרונה,  35:45בדקה   .ג

 לפרוטוקול את השאלה שהפניתי אל היועמ"ש. 

זר היועמ"ש-לימור  אל  שאלה  הייתה    -  גוטמן:  תמיד  היועמ"ש  של  שהעמדה  יודעת  "אני 

החלטה של מליאת המועצה כדי להגיש התנגדויות. ולכן אני הגשתי את ההצעה לסדר.   שצריכים

 האם לא צריך את ההחלטה של המליאה כאן?"  - החוק לא השתנה

 

 החלטה: 

 פרוטוקול מאושרת פה אחד.הלתיקון הבקשה 
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 סדר יום:

 עבור הנגשת מוסדות ציבור.₪  2,777,200-₪ ל  338,000- ב  1601הגדלת תב"ר  .1

 

מבקש לאשר את הבקשה להגדלת התב"ר שייעודו הנגשת מוסדות   – אבוטבול אלי ראש המועצה 

 ציבור. 

 

 החלטה: 

₪, עבור הנגשת מוסדות    2,777,200- ₪ ל  338,000-ב  1601הגדלת תב"ר  פה אחד  מאושרת  

 מקרנות הרשות.  ,ציבור

 

אוטומטיות להחזרת    296,842ע"ס    2518תב"ר   .2 והפעלת מכונות  ₪ עבור רכישה 

 מכלי משקה. 

 

 מבקש לאשר רכישת מכונות להחזרת מכלי משקה. –ראש המועצה אלי אבוטבול 

 

 החלטה: 

₪ עבור רכישה והפעלת מכונות אוטומטיות להחזרת   296,842ע"ס    2518  תב"רפה אחד  מאושר  

 ₪ מקרנות הרשות.  ₪14,842 מהמשרד להגנת הסביבה,  282,000מכלי משקה. 

 

 בוד ברחוב הנדיב. יבקשה להסבת יתרת תקציב לקרצוף ור – 2114תב"ר   .3

 

ריבוד ברחוב קרצוף ומבקש לאשר את הבקשה להסב יתרת תקציב ל  – ראש המועצה אלי אבוטבול  

 הנדיב.

 

 החלטה: 

בוד  יקרצוף ור₪, עבור  550,000בהיקף של  2114תקציב בתב"ר להסב יתרת פה אחד  מאושר 

    .. אין שינוי במקור התקציביברחוב הנדיב

 

בקשה לשינוי תמהיל ושימוש ביתרה עבור הצללות בתי ספר ומגרשי   –  2240  תב"ר .4

 משחקים. 

 

  מבקש לאשר את הבקשה לשינוי תמהיל עבור הצללות. –ראש המועצה אלי אבוטבול 

 

 החלטה: 

אחד  מאושר   בפה  תמהיל  הפיל,    2240  תב"רשינוי  הבאים: שצ"פ  במקומות  בליקויים  לטיפול 

   אין שינוי במקור התקציבי. פארק המושבה, שצ"פ קרניאל תחתון, שצ"פ הזית, מגרש גיבור.
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 אישור מינוי סגנים.  .5

 

 ילה רשף כסגנית ראש המועצה. צגב' אישור מינויה של חברת המועצה  .א

 

מקריא את , אני  8במילואים בצו    העובדה שהיועמ"ש נמצאבשל    –אלי אבוטבול  ראש המועצה  

 סמכויות כדין. ה צלת אאין מניעה וניתן לאשר החוות דעתו המחויבת בדין בה מצוין כי 

נוסף בדרום מתחילת שבוע שעבר אין באפשרותי לקחת חלק בישיבת המועצה.   8"בשל זימון לצו  

מינוי הסגנים והאצלת הסמכויות אליהם הריני לציין לאחר שהוצג בפני על ידי ראש המועצה נושא  

כי אין מניעה משפטית למינוי וכי אין במינוי חריגה או סטייה בהוראות החוק. כן הריני לאשר כי 

 האצלת הסמכויות הינה כדין".

 האם נחתם הסכם קואליציוני?  –הקר יגאל 

 אין הסכם קואליציוני.  –אבוטבול אלי ראש המועצה 

כי יש ביכולתה של המועצה לעמוד בהתחייבות הכספית הנדרשת למימון מצהיר    –אבי הוסמן  

 סגנית ראש המועצה צילה רשף.   שכרה של 

והספורט  צילה תהיה  סמכויות,  ה צלת  האבמסגרת    –אלי אבוטבול   על תחום התרבות  אחראית 

מגרשי   ,קידום ספורט מקצועי, ליווי בהקמת אולמות ספורטס זמארין,  ת על מתנ" איבישוב. אחר

 שכר סגן. 100%השכר שישולם לה הוא בהיקף של  טניס ועוד.

 בכוונתך להתפטר כיו"ר עמותת זמארין?  האם  –גולדברג  נתנאל 

של עמותת זמארין תקנון  את הנשנה  בהתאם ליעוץ המשפטי, קודם    –אבוטבול  אלי  ראש המועצה  

 מסגניו.מועצה או אחד הראש העמותה יכול לשמש כך שיו"ר 

גולדברג   על   -נתנאל  על בסיס הבטחה לשמור  נבחרה למועצה  יעקב  זכרון  חוזה חדש  רשימת 

ערכים דמוקרטיים וליברליים, שקיפות ומנהל תקין על מנת לשרת את תושבי המושבה. אנו, חברי  

 הסיעה, פועלים לממש מטרות אלו בצורה פרגמטית ועניינית. 

הבחירה של אלי, ראש המועצה, למנות סגנים כחוק ובשכר מלא הולמת את השקפתנו כי ניהול  

אלף תושבים מחייבת היקף משרה הגדול מזה של אדם   26-מקצועי של מועצה מקומית המונה כ

  אחד, מוכשר ככל שיהיה.

הבחירה בחברת המועצה צילה רשף, אשר מכירה את עבודת המועצה משני צידי השולחן, וניכר 

 המושבה, ראויה בעיננו. כי תדע לפעול למען 

לה יכולים  איננו  בעניין  מתושבים  שקיבלנו  פניות  צילה  יבעקבות  של  בחירתה  כי  מלציין  מנע 

להצטרף לקואליציה בראשותו של אלי, לאחר שהבטיחה מפורשות לבוחריה כי לא תעשה כן, הוא 

  מעשה פסול.

ההפרה של צילה את הבטחת הבחירות המפורשת שהביאה לה קולות רבים, מעיבה על הערכים 

 אותם אנו באים לייצג.  

 עם זאת, איננו מבוחריה של צילה והם אלו אשר יבואו מולה בדברים.

ולכן אנחנו בוחרים להימנע בהצבעה    על כן, הצבענו עניינית על סעיפי התקציב, ובהם מינוי הסגנים

 על מינוי הסגנים. 

ל  –דולב  אביגיל   בהתאם  יהיה  האם  לסגנים.  השכר  תשלום  בדבר  הבהרות  טבלאות מבקשת 

 ?המאושרות של משרד הפנים

 אכן כך יהיה. –יעל סוקולר 
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 לסגנים?  מה לגבי לשכות –גוטמן -זרלימור 

 . לאיוש לשכות אדם נוסף  כחלא יהיה   –אבוטבול אלי ראש המועצה 

 מינוי ראוי. לברך את צילה, מדובר ב תמבקש –אזולאי  דגנית 

 

 החלטה: 

 : צילה רשף לתפקיד סגן ראש מועצה בהתאם לסמכויות שהואצלו להה של בעד מינוי

,  מיאלי אבוטבול, רוני קניגשטיין, אריה פולק, דגנית אזולאי, צחי ברוך, צילה רשף, אודליה קד

 . מאיר ואנונו, עמרני אילן

 זר גוטמן.  לימור –נגד 

 נתנאל גולדברג, אביגיל דולב, דודי רוזנצוייג, יגאל הקר.   –נמנעים 

 

משכר    100%צילה רשף כסגנית ראש המועצה בהיקף של  גב'  מינויה של חברת המועצה  

 . , לרבות אחזקת רכב, מאושר4סגן רשות מקומית רמה ג' דרגה 

 

 ראש המועצה.  ןכסג מאיר ואנונומר של חבר המועצה  ואישור מינוי .ב

 

, אני  8כפי שציינתי בשל העובדה שהיועמ"ש נמצא במילואים בצו    –ראש המועצה אלי אבוטבול 

 צלת הסמכויות כדין. אמקריא את חוות דעתו המחויבת בדין בה מצוין כי אין מניעה וניתן לאשר ה

נוסף בדרום מתחילת שבוע שעבר אין באפשרותי לקחת חלק בישיבת המועצה.   8"בשל זימון לצו  

לאחר שהוצג בפני על ידי ראש המועצה נושא מינוי הסגנים והאצלת הסמכויות אליהם הריני לציין 

כי אין מניעה משפטית למינוי וכי אין במינוי חריגה או סטייה בהוראות החוק. כן הריני לאשר כי 

 האצלת הסמכויות הינה כדין".

שוב מול המשרדים הממשלתיים. החלטנו לצאת  יבקידום פרויקטים עבור הימאיר מסייע רבות  

יהיה  מאיר    שוב.יעבור הי  ערך מוסףלו  שמאיר יתרום בנושאים בהם יש  . נכון יהיה  לדרך חדשה

, מול משרדי הממשלה  עד יישוםפרויקטים  מול משרדי ממשלה, ליווי  הקשר  אחראי על תחום  

הבאת תקציבים לשיפור    ,, שכונות ותיקותקידום קולות קוראים, אחראי על תחום ישן מול חדש

  .60% המבוקש הוא שכר ההיקף  . תחום תרבות הדיוריהיה אחראי על תשתיות, כמו כן 

 . יםשירות לתושבעבור הערך מוסף רב  . מדובר בצילהל הצלחה למאיר וחל  אמבקש ל  –צחי ברוך  

מצהיר כי יש ביכולתה של המועצה לעמוד בהתחייבות הכספית הנדרשת למימון   –אבי הוסמן  

    .שכרו של סגן ראש המועצה מאיר ואנונו

 

 החלטה: 

 בעד מינויו של מאיר ואנונו לתפקיד סגן ראש מועצה בהתאם לסמכויות שהואצלו לו: 

,  מיברוך, צילה רשף, אודליה קדאלי אבוטבול, רוני קניגשטיין, אריה פולק, דגנית אזולאי, צחי  

 מאיר ואנונו. 

 לימור זר גוטמן.  –נגד 

 נתנאל גולדברג, אביגיל דולב, דודי רוזנצוייג, יגאל הקר, אילן עמרני.  –נמנעים 

 

משכר סגן    60%ראש המועצה בהיקף של    ןכסג  מאיר ואנונו מר  של חבר המועצה    ומינוי

 .  לרבות רכב צמוד , מאושר4רשות מקומית רמה ג' דרגה 
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 שינוי הרכב ועדות.  .6

 

 ירד מסדר היום.

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 רשם: דני ביתן 

 אלי אבוטבול                               דני ביתן                              

 ראש המועצה                          מזכיר המועצה                               

 

 העתק: חברי המועצה 

 נוכחים           

 מחוז משרד הפנים, חיפה           

 חיפה  4394משרד מבקר המדינה, אגף ה', ת.ד.           


